



Mail von William Allan vom 26.02.13

Dear Ritschi,

I write to thank you and your friends for raising funds for our Foundation. This donation will go a long way to change lives of many in Muona especially students. We are going to use this donation for renovating class rooms at Fatima Community Day Secondary school. I will take the pictures when the work is in progress and take another set of pictures when the work is completed so that you can see the difference before and after the renovation. We need to create a good learning environment in the school. Once again, thank you for all the work you do for Malawi. As for individual donors, I will write the letters to each one of them and thank them for the donation they made. Thank you also for thinking of sending their addresses already.

I was on leave for some weeks and now am back at work. Whatever letters of thanking individuals I send out will be copied to you for your information.

Once again, bye for now.

William

*Lieber Ritschi,*

*Ich schreibe um mich bei Dir und Deinen Freunden für die Spenden an unsere Stiftung zu bedanken. Diese Spende wird auf lange Sicht das Leben vieler in Muona, vor allem für Schüler verändern. Wir werden diese Spende für die Renovierung von Klassenräumen der Fatima Community Day Secondary School verwenden*

*Während der Arbeiten werde ich verschiedene Bilder machen sowie weitere Bilder wenn die Arbeiten abgeschlossen sind, so dass Du den Unterschied vor und nach der Renovierung sehen kannst. Die Renovierung sorgt für ein gutes Lernumfeld für die Schule. Nochmals vielen Dank für all die Arbeit, die Du für Malawi machst. Für die einzelnen Spender werde ich entsprechende Briefe verschicken um mich für die Spende zu bedanken.*

*Vielen Dank auch dafür, dass Du daran gedacht hast, die Adressen zu schicken*

*Für einige Wochen war ich im Urlaub und bin jetzt wieder bei der Arbeit.*

*Ich war im Urlaub für einige Wochen und bin jetzt wieder bei der Arbeit. Von den Dankschreiben werde ich Dir jeweils eine Kopie zur Information zukommen lassen.*

*Für heute sage ich jetzt Tschüss*

*William*





